
 
 
Protokół Nr  XV/2016 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 17 marca 2016 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 radnych , 

rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji. 
Radny Piotr Tatkowski zaproponował, aby punkt 8 dzisiejszego posiedzenia zrealizować jako 
2. Rada w głosowaniu jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę,  
 Porządek  obrad po zmianie  przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z działalność GOPS w Skrwilnie za 2015 r. i informacja o 
potrzebach gminy w zakresie pomocy społecznej w 2016 r. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 
2016 r. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz 
organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 
Skrwilnie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych 
przez Gminę Skrwilno dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skrwilno w 
2016 roku. 

10. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zakończenie obrad. 

 



 

 

 

 
 
  Ad.1.Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

  Ad.2. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/81/16 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/82/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skrwilno na lata 2016-2023. Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

  Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/83/16w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. Uchwała  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Ad. 5.  

  Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/84/16 w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Uchwała  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 



Ad.6. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/85/16 przyjęcia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gminie Skrwilno. 

Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.7. 

 Danuta Szymańska – inspektor ds. oświaty przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/86/16 w sprawie określenia 

kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół 

podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Skrwilno dla kandydatów  

Ad. 8. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XV/87/16 w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skrwilno w 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.9. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. Poinformował, że w poniedziałek 

uczestniczył w sesji Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego podczas której mówiono 

o odłączeniu części województwa i przyłączeniu do woj. Łódzkiego. Powodem tego jest 

nieracjonalne dzielenie środków unijnych . Zarzuty te stawia Włocławek i Bydgoszcz. 

   Rozstrzygnięty został przetarg na budowę drogi Kotowy-Kotowy, który wygrała firma PRD 

w Lipnie  za kwotę 1.172 tys. zł. W miesiącu kwietni rozpoczną się prace na tej drodze. 

Odbył się również II  przetarg( pierwszy unieważniono) na przebudowę ulic w Skrwilnie. 

Najlepszą ofertę dała również firma z Lipna. 

  Przymierzamy się do remontu drogi Skrwilno-Szczawno, Mościska –Rak i Ruda-Baba. 

Urząd Marszałkowski ogłasza konkurs na termomodernizację . W tym terminie składamy 

wniosek na termomodernizację Urzędu Gminy i Szkoły Podstawowej w Skrwilnie. W 

następnych terminach będziemy składać na Przedszkole w Skrwilnie i świetlice w Szustku i 



Skudzawach. Jeszcze nie oceniono wniosku na drogę Skudzawy-Urszulewo, ale myślę , że 

będzie oceniony pozytywnie 

W latach 2017-18 przymierzamy się do budowy sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w 

Okalewie. Mamy „zaklepane” środki na ten cel w wysokości 30 a nawet 50%, dlatego trzeba 

szybko przygotować dokumentacje na tę budowę. 

W ciągu najbliższych 2-3 lat będziemy organizować kilkanaście przetargów na inwestycje  za 

8-10 milionów złotych. 

30 kwietnia przyjeżdża do Skrwilna drużyna siatkarska Łuczniczka”i to w pełnym składzie. 

Będzie spotkanie towarzyskie, konferencja medialna, mecz z naszą drużyną. Wójt zachęcal do 

udziały w tym spotkaniu. 

Ad. 7. 

Sołtys sołectwa Otocznia Pani Teresa Tomaszewska pytała Wójta o perspektywy budowy 

drogi Otocznia-Zambrzyca. 

Wójt odpowiedział, że odbyły się już dwie rozprawy w sądzie o zasiedzenie pasa drogowego, 

ale jeszcze nie zostały zakończone, mimo , że trwają już rok. Bez wydzielonego pasa 

drogowego nie można przystąpić do żadnych czynności związanych z realizacją tego zadania. 

Ad.8. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

Protokolant                      Przewodniczący Rady 

       

      Danuta Szymańska            Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


